
   
 

   
 

Skolebestyrelsesmøde  
Dato: 

Tid: 17.00 -19.30 
Indkaldte: Hannibal, Birgitta, Jan, Mads, Anders, Lars, Mathilde, Line (sup), Cecilie (sup). Benjamin (med), Liv (medarb), Jesper (ledelse/ref), Helle (ledelse/ref) 
Afbud: Cecilie,  
O: orientering 
D: drøftelse 
B: beslutning 

 
 

Hovedpunkter 

Principper for digital dannelse og skærmbrug 
Principper for skolehjemsamarbejde. 

Principper for dannelse og sammenlægning af hjemgrupper 
 

Varighed Tema FORMÅL/Udretter ANSVAR 
Facilitator 

Proces 
Evt. Forberedelse  

10 
 

Velkomst, intro til dagens 
møde  

At alle er orienterede om formålet med 

dagens møde 

Hannibal og 
Helle 

 

5 Nyt fra formandskabet  Hannibal og 
Birgitta 

Referat: 
På nuværende tidspunkt supplerer vi ikke med en yderligere suppleant. 
Seneste ordinære SB-valg var i 2022 – næste ordinære valg er efter juli 2026. 
Kan man ”blot” træde ud af skolebestyrelsen før tid. 
Punktet omkring valg tages på ved næste SB-møde. 
 

10 Elevrådet At høre om elevrådsarbejdet (O) Bjørn og Karl Referat: 
Elevrådet arbejder i øjeblikket med affaldssortering. Bjørn orienterede i den 
forbindelse om elevrådets arbejde. 
 
Bjørn orienterer om arbejdet i Fælleselevrådet, hvor de forskellige skoler i 
kommunen deltager – bl.a. i det koncept der hedder elevernes talerstol. 
 
Fremadrettet er Elevrådet afholder af fastelavn. 
 



   
 

   
 

5 Nyt fra ledelsen  Helle/Jesper Referat: 
Skolen har fået en kontorelev, Laura, som er startet d. 6. januar. 
 
I slutningen af november gennemførte vi skolens APV, som i den næste periode 
bliver behandlet i forskellige fora – herunder på udviklingsmødet. Det vendes 
der tilbage til ved et kommende SB-møde. 
 
Vi er stadig i et skoleår, hvor personaleomsætningen er minimal. 
 
 

30 Principper for digital 
dannelse 

Indledende drøftelse af Frederiksberg 

modellen + Fremlæggelse af proces til 

udvikling af lokal model på SpG, inkl 

input til fælles møde d.03.02. (D) 

Helle/Jesper Forberedelse: Læs Frederiksberg Modellen: Mere fællesskab mindre skærm 
Elevrådet deltager i drøftelser.  
Input til fælles pædagogisk møde d.03.02.  
 
Referat: 
Helle og Jesper orienterer om skolens arbejde med de kommunale anbefalinger 
– herunder processen i 2025 samt foreløbige tanker for fællesmødet d. 3.2.25. 
Der kom forslag til, hvad udvalget tager med sig i det videre arbejde. Se særskilt 
dokument. 
 
 
 

10 Forventet regnskab 2024 Fremlæggelse af forventet regnskab 

2024 (O) 

Line/Helle Vi fremlægger det forventede regnskab for 2024 til orientering. Endelig 
godkendelse kommer i februar når regnskabet er afsluttet 
 
Referat: 
Line fremlagde det foreløbige regnskab for 2024. 
Som udgangspunkt var der et merforbrug på lige over en million kroner. En stor 
del af dette skyldtes udgifter i forbindelse med opsigelser og sygdom. 
Vores merforbrug er dog blevet dækket af et overskud i skoleafdelingen. 
Line finder regnskab frem for de sidste tre år med henblik på orientering på 
næste SB-møde – både på budget og regnskab – for at tydeliggøre udviklingen. 
 



   
 

   
 

15 Budget 2025 Drøftelse af budget 2025 (D) Line/helle Drøftelse af budget 2025 (modtaget 19.12.) med henblik på at fremlægger 
præmisser for årsplanlægning og budget for skoleåret 25/26 
 
Referat: 
Line og Helle fremlægger budget samt betingelser for ressourceudmeldingerne. 
Der kommenteres på, at skabe mere mening i tallene, kan det være en idé at 
sammenligne med tidligere års tal. 
Skolen prioriterer ikke at ende i et merforbrug. 
 

20 Princip for dannelse og 

sammenlægning af 

hjemgrupper 

Beslutning om revideret princip for 

dannelse og sammenlægning af 

hjemgrupper.  (B) 

Helle Justeret princip for dannelse og sammenlægning af hjemgrupper fremsendes 
d.03.01. Princippet drøftes og besluttes på mødet d.07.01.  
 
Referat: 
Helle orienterer om rammer for, hvornår det kan blive aktuelt med 
sammenlægning af hjemgrupper. 
Mathilde læser korrektur. 
Princippet er vedtaget 
Uploades i januar 
 

30 Princip for 

skolehjemsamarbejde 

Drøftelse af princip for 

skolehjemsamarbejde (D, og B) 

Hannibal/Helle Justeret princip for skolehjemsamarbejde fremsendes d.03.01. med henblik på 
drøftelse og beslutning. 
 
Referat: 
Kommentarer: 
Skal sidste afsnit slettes eller ændres (samarbejdet om skole som enhed)? 
Der er for mange principper – der bør være op til fire 
Desuden er der få øvrige rettelser og forslag til yderligere korrektur. 
Mathilde læser korrektur 
Uploades i januar 
 

10 Evt. og Indhold på 

kommende møder 

Orientering om indhold på kommende 

møder  

 Høringssvar vedrørende timetalsfordeling afsendt 20.12. (Se vedhæftede) 
 



   
 

   
 

Det store punkt på næste møde d. 24.2.25 bliver bl.a. en større drøftelse af 
digital dannelse, principper for undervisningens organisering, opfølgning på 
fælles pædagogisk møde og planlægning af trivselsforældremødet. 
Desuden SB-valg fra punkt 1 samt sammenlignelige til i forhold til budget og 
regnskab – se ovenstående. 
 
 

10 Godkendelse af referat 

fra dagens møde 

  Godkendt 

 NYTÅRSKUR Spisning og socialt samvær    

 


